
Frederikssund d. 19. maj 2022 

Høringssvar fra Frederikssund Idrætsråd vedr. ansøgningsrunde i maj 2022. 
 
 
Nedenstående er Frederikssund Idrætsråds kommentarer til de forelagte ansøgninger vedr. denne 
ansøgningsrunde. 
 
 
1. Frederikssund Tennisklub 
- Skal i følge puljens kriterie ikke behandles før Fritids og Kulturudvalgets møde til december "hvor udvalget 
prioriterer hvilke projekter der skal undersøges og forberedes i detaljer."  Af denne årsag har vi i 
Idrætsrådet valgt ikke at forholde os til denne ansøgning på nuværende tidspunkt, udover at vi har en 
undren over at lys til tre baner koster 520.000 kr. i Frederikssund men at lys til en bane i Jægerspris koster 
77.000. Vi mener heller ikke at der er afklaring om hvorvidt Frederikssund tennisklubs aktiviteter skal 
overflyttes til Idrætsbyen inden for en tidshorisont der gør, at man med rimelighed kan bruge en halv mio. 
kr. på et anlæg der ikke kan flyttes med til idrætsbyen hvis det bliver aktuelt. 
 
2. Frederikssund Padelklub - Baner 
- Skal i følge puljens kriterie ikke behandles før Fritids og Kulturudvalgets møde til december "hvor udvalget 
prioriterer hvilke projekter der skal undersøges og forberedes i detaljer. Af denne årsag har vi i Idrætsrådet 
valgt ikke at forholde os til denne ansøgning på nuværende tidspunkt. 
  
3. Dalby IF - Kunst 
- Falder inden for puljens kriterie "Fornyelse og vedligehold af eksisterende anlæg til idræt. Frederikssund 
idrætsråd mener at man skal støtte den løsning som Frederikssund Idrætsanlæg har fået tilbud på, hvor der 
laves en kunstgræsløsning uden indfyld til det halve pris af den første løsning. 
 
4. HK73 
- Såfremt prisen falder inden for puljen, så falder ansøgningen inden for puljens kriterier "Anlæg af nye 
idrætsfaciliteter" og "Anlæg af idrætsfaciliteter der kan tiltrække nye borger til fysisk aktivitet". Vi mener 
man skal støtte opførelsen af 1 håndboldbane og 2 volleyballbaner, da vi tror dette vil gøre udnyttelsen af 
faciliteten størst muligt. 
 
5. Jægerspris Tennis og Padelklub - Lys 
- Falder inden for puljens kriterie "Fornyelse og vedligehold af eksisterende anlæg til idræt.". Vi mener at 
man skal støtte deres projekt. 
 
6. Jægerspris Tennis og Padelklub - Baner 
- Skal i følge puljens kriterie ikke behandles før Fritids og Kulturudvalgets møde til december "hvor udvalget 
prioriterer hvilke projekter der skal undersøges og forberedes i detaljer." Af denne årsag har vi i 
Idrætsrådet valgt ikke at forholde os til denne ansøgning på nuværende tidspunkt. 
 
7. Jægerspris Tennis og Padelklub - Varmepumpe 
- Falder inden for puljens kriterie "Energibesparende initiativer (vand, varme, isolering v.)". Vi mener 
ansøgningen skal godkendes. 
 
8. Skibby IK 
- Skal i følge puljens kriterie ikke behandles før Fritids og Kulturudvalgets møde til december "hvor udvalget 
prioriterer hvilke projekter der skal undersøges og forberedes i detaljer." ." Af denne årsag har vi i 
Idrætsrådet valgt ikke at forholde os til denne ansøgning på nuværende tidspunkt. 
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9. Frederikssund Golfklub 
- Falder inden for puljens kriterie "Fornyelse og vedligeholdelse af klubhusfaciliteter". Vi mener 
ansøgningen skal godkendes. 
 
10. DDS Frederikssund 
Hører ikke ind under Idrætsrådet 
 
11. SOIF 
- Falder inden for puljens kriterie "Fornyelse og vedligehold af eksisterende anlæg til idræt." Vi mener 
ansøgningen skal godkendes. 
 
12. Foreninger i Slangerup Idræts og Kulturcenter 
- Falder inden for puljens kriterie "Fornyelse og vedligehold af eksisterende anlæg til idræt.". Vi synes, der 
skal støttes op om deres projekt. Denne løsning vil komme alle foreninger og brugere af SIK til glæde. 
 
13. Jægerspris Gymnastikforening 
Vi vil opfordre til at man går i dialog med Jægerspris Pensionistforening, for at få flyttet deres 
bankospil til en anden kommunal bygning. Det kunne fx være i byrådssalen på det gamle rådhus, I 
det gamle bibliotek eller Vestermose på Hovedgaden (den gamle fritidsklub).  
 
 
På Frederikssund Idrætsråds vegne. 
 
Kamilla Elkjær 
 
 


